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Spørgsmål nr. S 421 
§ 20 – spørgsmål til mundtlig besvarelse den 23. januar 2019 
 

Til: Energi-, forsynings- og klimaministeren  

Dato: 18. januar 2019 

Stillet af: 

 

Bjarne Laustsen (S) 

Hvorfor har ministeren ikke sørget for, at de 540 mio. kr., der er afsat til at 

nedbringe varmeprisen for de små varmeværker, der er blevet ramt af 

grundbeløbets bortfald, er blevet fordelt således, at deres fjernvarmekunder 

kunne have undgået prisstigninger med mere end 50 pct.? 

(Spm. nr. S 421). 

 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet  
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